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Zápis ze schůzky Rotary klubu Ostrava dne 12.5.2014 

Místo schůzky:  CLARION Congress Hotel Ostrava, Zkrácená 2703                                                                       SkyDrive 
 
Přítomní:  (20) viz. presenční listina 
Omluveni: (8) Czekaj, Friedel,  Kadlučka, Klečka,  Lavchyan, Mužík, Pešat, Raška 
Dlouhodobě: (1) J. Slaný  
Neomluveni: (0)  
 
Hosté:    (1) Joao Bernal 
  
Program, průběh a závěry ze schůzky: 

1. Přítomné členy klubu velmi zaujala profesní přednáška O. Urbana o jeho studijní cestě do Jižní 
Koree, kterou doprovodila bohatá diskuse. 

2. Jako velmi zdařilý byl hodnocen společenský večer s koncertem k oslavě 85. výročí Rotary v Ostravě. 
Celkové náklady na oslavu byly vyrovnány příjmem ze vstupného. Dary získané v průběhu večera 
budou příjmem Nadace V. Káše. Náklady na pořízení a instalaci pamětního „Kamene Rotary“ byly 
11.957,- Kč a na jeho pořízení věnoval Lukáš Ženatý osobní dar ve výši  5.000,-. Zbývající část 
nákladů bude pokryta z rozpočtu klubu. Pokladník dořeší neuhrazené vstupné na slavnostní večer 
s garanty pozvaných hostů. Ze strany hostů večera byla zaznamenána velmi pozitivní reakce z RC 
Žilina a RC Opava. 

3. Prezident L. Ženatý zkritizoval slabou účast (pouze 5 členů RCO+ „domácí skaut“ Z. Michálek) na 
mimořádné schůzce 3.5.2014 v Kopřivnici (závěr RYLA semináře). 

4. Klub byl informován o skutečnosti, že zahraniční studentka Dana ukončila  na základě žádosti jejích 
rodičů svůj pobyt v ČR a odcestovala zpět do Kanady. K dořešení zbývá její depozit v pokladně klubu 
v závislosti na prověření jejích případných závazků v ČR. 

5. President klubu informoval o udělení výtky studentovi Joaovi Bernalovi za neomluvenou absenci ve 
škole a nedostatečný přístup ke studiu českého jazyka. Stále ještě nedošlo k dohodě a uhrazení 
poplatku na lyžařský zájezd, který si zarezervoval a pak se jej neúčastnil.  
J. Ženatý informoval klub o úspěšném prodloužení víza pro Joaa v ČR. 

6. Výroční konference distriktu 2240 v Praze 16. – 18.5.2014. Za klub se zúčastní  L.Ženatý a Z.Michálek 
+ ADG V.Adámek a budoucí ADG J.Ženatý + oceněný O.Urban.  
Zváni jsou rovněž další ocenění – K.Paiger (CTB), J.Zajíc (PHF) a A.Vojtasík (PHF). 

7. Dne 1.5.2014 proběhly díky organizaci přítele V.Rašky muškařské závody  na řece Ostravici – 
výsledkem je pravděpodobný přínos ve výši cca 15 tis. Kč , který bude použit pro podíl na pořízení 
vodícího psa – nutné je dořešit smluvní stránku věci – darovací smlouvu. 

8. Zdenek Michálek informoval o průběhu a výsledku profesního meetingu dne 25.4.2014 ve Zlíně. 

9. Zajištění přijetí hostů GSE týmu v Ostravě 1.6. – 5.6.2014 – referuje Zd. Michálek /garant /: 
- přijetí v klubu na standardní schůzce 2.6.2014, 
- ubytování pro 3 osoby je zajištěno, nedořešeny jsou 2 osoby, 
- profesní den stanoven na úterý 3.6.2014, pro 2 osoby zatím není připraven program. 

10. Pravidelnou schůzku dne 2.6.2014 z návštěvou GSE týmu ze střední Floridy bude v nepřítomnosti 
presidenta (a dalších činovníků RC) řídit Aleš Vojtasík. Představení GSE týmu členům RC, a naopak 
představení klubu členům GSE týmu, provede Zdeněk Michálek. 

11. Na emailový dotaz z distriktní úrovně o finančním zapojení našeho klubu do podpory Nadace dárců 
kostní dřeně bylo emailem odpovězeno negativně. 

12. G. Podzimkovi bylo sděleno, že RC Ostrava se nezapojí do realizace Ankety o známosti Rotary hnutí. 

13. Sousední RC Opava organizuje na den 20.6.2014 Re-charter, kterým chce potvrdit svou kontinuitu 
s předválečným RC Opava. Náš klub zabezpečí representativní, minimálně 4-člennou delegaci na 
této akci spřáteleného klubu. 

https://www.rotary2240.org/ostrava/cs/schuzky/
https://skydrive.live.com/?cid=795a1671859b5320
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14. Representanti klubu byli pozváni na krajské kolo Ceny Ď dne 14.5.2014 do Fulneku. Na dotaz 
k účasti se žádný z členů nepřihlásil. 

15. Nedořešená zůstává žádost o pomoc pro JUNÁK  Frýdek – Místek /L. Ženatý/. 

16. Program příštích schůzek: 
19.5.2014 - M.Pešat: Postřehy z karnevalové BRAZÍLIE 
26.5.2014 – J. Zajíc: Odpady – prokletí nebo naděje (prof. Juchelková) 
2.6.2014 – A. Vojtasík,  Z. Michálek: Návštěva GSE týmu z USA 
9.6.2014 – Z. Michálek: Zhodnocení semináře RYLA 2014 v Kopřivnici a zpráva o konání 
mezinárodních seminářů RYLA 
16. a 23. dosud programově volné 
30.6.2014 – Výroční schůze klubu 

 

 

Zapsal dne 19. 5. 2014 
Ivo Franc, sekretář klubu 
Ivo.Franc@rotary2240.org , +420 737 797 197 
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